
Chorzów, 1.02.2021r. 

 

PROTOKÓL NR 4/2020-2021 

 

z zebrania Rady Rodziców 

przy Uniwersyteckim I Liceum Ogólnokształcących im. J. Słowackiego w Chorzowie 

 

W dniu 1.02.2021 r. odbyło się spotkanie Rady Rodziców przy Uniwersyteckim I 

Liceum Ogólnokształcących im. J. Słowackiego w Chorzowie, w którym uczestniczyło 16 

osób: 

Prezydium Rady Rodziców: 

1. Sabina Kasprowska 2BIV – Przewodnicząca 

2. Aleksandra Kluba 1C – V-ce Przewodnicząca 

3. Marta Chmielewska 3A – Sekretarz  

4. Iwona Cais 1A – Członek RR 

5. Jacek Wesenfeld 1B – Członek RR 

6. Urszula Więckowska 1E – Członek RR 

7. Krzysztof Maruszczak 2DIV – Członek RR 

8. Justyna Jasińska 2EIV – Członek RR 

9. Jarosław Kaczmarski 2B – Członek RR 

10. Monika Damaszek 2D – Członek RR 

11. Joanna Starzyk 2E – Członek RR 

12. Anna Janiurek 3B – Członek RR 

13. Tamara Śliwińska 3c – Członek RR 

14. Joanna Komenda 3E – Członek RR 

oraz goście: 

1. dyrektor Przemysław Fabjański  

2. Artur Forma SPS 

 

Zebranie prowadziła Przewodnicząca Rady Rodziców – Sabina Kasprowska.  

W pierwszej kolejności głos zabrał Dyrektor Szkoły, który omówił sytuację bieżącą. W 

wywiązanej dyskusji pochylono się nad tematami: próbnych matur oraz matur, przyszłego 

naboru uczniów do szkoły i przyszłości specjalności Cambridge. Szczególną uwagę 

zwrócono na kwestię pomocy psychologiczno-pedagogicznej dla uczniów w czasie pandemii. 

Rada Rodziców wysunęła postulat o przedłużenie współpracy z nową panią psycholog, z 

którą współpracę mocno cenią sobie uczniowie. 

Następnie Prezydium rozpatrzyło wnioski i prośby: 

1) prośba prof. Damiana Straszaka o zakup podręczników przygotowujących do egzaminu 

DELE (poziom: B1, B2, C1) na potrzeby uczniów zainteresowanych zdobyciem 

certyfikatów z języka hiszpańskiego – koszt: 600zł – wyrażono zgodę 

2) wniosek o dofinansowanie zakupu kserokopiarki w kwocie 1704zł (całkowity koszt 

urządzenia: 6704zł) – wyrażono zgodę 

3) prośba o zakup dwóch kompletów kabli niezbędnych do użytkowania telewizorów 

dotykowych 75”, przydzielonych przez MEN (zamiast projektorów), bez których te nie 

mogą funkcjonować – koszt do 500zł – wyrażono zgodę  

Na koniec w ramach wolnych głosów i wniosków poruszono temat przygotowania i 

dystrybucji bluz z logo szkoły – wkrótce będą gotowe do dystrybucji, zamówienia będą 

prowadzone przez Facebook szkoły. 

 

Termin kolejnego zebrania : 1.03.2021 r. (poniedziałek) g.18.00 


